
Protokół Nr  18/09 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  9 grudnia 2009 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza budżetu  na 2010 rok  Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. K.Estreichera. – 

godz. 11.00 
3. Analiza budżetu  na 2010 rok Centrum Kultury i Spotkań Europejskich. – godz. 11.30 
4. Analiza budżetu na 2010 rok Zarządu Obiektów Sportowych  i  Komunalnych. – godz. 

12.00 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i  porządek, głosując: za- 3  
(jednogłośnie). 
  
 
Ad 2 

Analizę budżetu  na 2010 rok  Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. K.Estreichera, 
zgodnie z załączonym materiałem przedstawił Dariusz Florek, Dyrektor BBP. 

Wynagrodzenie wzrasta o 2,8% w skali roku,  zgodnie z zarządzeniem Burmistrza.  
 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Skoczyk – pytał o przygotowania do powstania izby pamięci A.Kwaśniewskiego? 
Dyrektor – odpowiedział, że w lutym otrzymał odpowiedź, że w czerwcu Pan Szymański 

zaproponował udostępnienie kolekcji medali A.Kwaśniewskiego na wystawę. Taką wystawę 
mieli w Ciechocinku, ale została zlikwidowana. Są obrazy, podarki, które Prezydent 
otrzymał. Udekorowanie sali ekspozycyjnej wyniesie 70 tys. zł. Powiat Białogardzki 
przekaże 30 tys. zł w 2009 roku, Biblioteka – 10 tys. zł, a Burmistrz 30 tys. zł w 2010 r. 

K.Jarosz – pytał dlaczego jest tak duża różnica między dotacją z Miasta a Starostwa? Na oś. 
Kołobrzeska jest punkt biblioteczny ale są wolne pomieszczenia. Radny proponował, aby to 
wykorzystać i zarobić. 

Dyrektor – wyjaśnił, że jest porozumienie ze Starostwem. Nastąpił wzrost finansowania o 
wskaźnik inflacji. W naszym województwie dotacja powiatu jest największa. Starostwo 
przekazało ponad 20 tys. zł  na wejście w system elektroniczny. Obecnie nie można wynająć 
hali, bo przebiega węzeł ciepłowniczy i ZEC rozlicza z kosztów ogrzewania. 

A.Świrko – pytał czy za wynajem lokali nie planuje wzrostu, bo traci ze tego tytułu? 
Dyrektor – odpowiedział, że  umowy co roku waloryzowane są o wskaźnik inflacji. 
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A.Świrko – powiedział, że skoro są prowadzone rozmowy odnośnie powstania izby  pamięci to 
taka informacja powinna być udostępniona dla radnych. Nie ma informacji na temat 
wyzwolenia Białogardu. 

K.Jarosz – pytał  jaka kwotę zaproponował odnośnie wynajmu pustostanu. 
Dyrektor – odpowiedział, że 6 zł+VAT/m2. 
A.Świrko – stwierdził, że to powinna być cena wyjściowa wynikająca z kosztu utrzymania. 
Dyrektor – dodał, że już 10 tys. zł zaangażował na meble i kotary do izby pamięci.  
 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją nie wnosząc uwag. 
 

 
Ad 3 

Analizę budżetu  na 2010 rok Centrum Kultury i Spotkań Europejskich, zgodnie z 
załączonym materiałem przedstawił Paweł Wiśniewski, Dyrektor CKiSE. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Jarosz – powiedział, że miał być uruchomiony punkt gastronomiczny. 
Dyrektor – stwierdził, że nie funkcjonuje, bo jeśli sami nie będziemy prowadzić przez 3 lata to 

nie można dzierżawić. Obecnie w tej części są prowadzone zajęcia chóru. 
J.Turnik – pytał jakie kwoty przewiduje na konserwację murów obronnych? 
Dyrektor – odpowiedział, że żadnych, bo nie ma tego w zakresie działalności. Ponadto 

poinformował, że w gastronomii nie może prowadzić  żadnej działalności. 
A.Świrko – proponował, aby wystąpić formalnie do instytucji i Urzędu Skarbowego o 

jednoznaczną interpretację, co można robić. 
J.Turnik – pytał o faktyczny bilans z kina? 
Dyrektor – odpowiedział, że zostaje realnie około 20 tys. zł. 
J.Turnik – pytał o wzrost wynagrodzenia o 8%? 
Dyrektor – wyjaśnił, że to  fundusz wynagrodzeń, bo było 4 stażystów i jedna osoba została 

zatrudniona. Udało się przedłużyć umowy na 2 stażystów do końca kwietnia. Obecnie jest 
10,5 etatu.  

Z-ca Burmistrza – poinformowała, że jest  pomysł przeznaczenia tych pomieszczeń na zajęcia 
artystyczne. 

Dyrektor – zaprosił na sylwestrowy koncert o godz. 22.00.  
A.Świrko – pytał czy nie słuszne byłoby, aby Dni Białogardu prowadził CKiSE.  
Burmistrz – stwierdził, że oczekują na ogłoszenie konkursu w ramach Interregu. 
K.Jarosz – poruszył sprawę potrzeby zwiększenia  patroli w zakresie zachowania 

bezpieczeństwa na oś. Kołobrzeskim.  
Burmistrz – poinformował, że w porozumieniach ze strażą graniczną jest zapis, iż patrole są 

bardziej  efektywne. 
A.Świrko – nadmienił, że pewna grupa na oś. Kołobrzeskim terroryzuje mieszkańców. 

Proponował spotkanie z Policją w tej kwestii, aby wyeliminować chuligaństwo w mieście. 
 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją nie wnosząc uwag. 
 
Radni przegłosowali wniosek o wskazanie instytucji, którą jest odpowiedzialna za bieżącą 
konserwację murów obronnych. 
Przegłosowano: za-4(jednogłośnie). 
 
Ad 6 
Z uwagi na wcześniejsze wyjście Burmistrza przełożono wcześniej sprawy różne. 
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Głos w dyskusji zabrali: 
Burmistrz – poinformował, że jest interpretacja prawna. Nastąpiło wkopanie łopaty do 

rewitalizacji. Burmistrz poinformował, że w związku z zamknięciem wiaduktu udało się 
zrobić objazd ul. Fabryczną. Planujemy przeprawę przez rzekę Leśnicę ulicą Lutyków. 
Będzie jeden kierunek wjazdu na ul. Wojska Polskiego. W godzinach szczytu ruch wzrósł o 
60%. 

K.Jarosz – pytał o zakończenie odcinka ul. Komara? 
Burmistrz – odpowiedział, że koniec lutego 2010 r. 
J.Turnik – zgłosił problem dotyczący bezpieczeństwa przy SP Nr 4. Prosił o stopo-ludka. 

Radny pytał czy wykonanie prac na wiadukcie będzie w terminie?  
Burmistrz – odpowiedział, że newralgiczne punkty w mieście będą na czerwono, w tym 

skrzyżowanie ul. Piłsudskiego, ul. 1 Maja. Prosił, aby w styczniu inwestor się spotkał z 
radnymi odnośnie uwag. 

 
Ad 4 

Analizę budżetu na 2010 rok Zarządu Obiektów Sportowych  i  Komunalnych, zgodnie 
z załączonym materiałem przedstawili: Henryk Kraczkowski, Dyrektor ZOSiK i Ewa 
Piścio, gł. księgowa ZOSiK. Poinformowali o nowej sytuacji dot. wygaśnięcia umowy 
dzierżawy na szklarnie. Zatrudnionych jest 17 osób, w tym 12 na czas nieokreślony, 5 na 
określony oraz 5 osób na umowy zlecenia. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Jarosz – proponował zatrudnienie do ochrony osoby z CIS-u.  
Dyrektor –stwierdził, że  mają umowę, mogą prace wykonywać w określonym czasie i dniach. 
J.Turnik – pytał o zapis na str. 11 dot. zwiększenia dotacji o 50 tys. zł na halę? 
Gł.księgowa – powiedziała, że to wstępny plan na media. To sala nowo wybudowana, która 

nie może na siebie zarabiać. 
K.Jarosz – pytał co się  robi, aby zwiększyć wpływy z hoteli? 
Gł.księgowa – wyjaśniła, że planują 180 tys. zł wpływów z hotelu?  
Dyrektor – podkreślił, że jest 11 pokoi o poziomie standardowym. 
A.Świrko – pytał ile zarobili na tym hotelu? Czy korzystający nie płacą poniżej kosztów? 
Gł.księgowa – odpowiedziała, że za 11 m-cy dochody wyniosły 18 tys. zł, nie ma podliczników 

na prąd. Zwracali się do Burmistrza o zwiększenie wydatków z uwagi na wzrost cen i nie 
mają zgody na  podwyższenie. 

K.Skoczyk – pytał co z nawierzchnią głównego boiska? 
Radny A.Świrko opuścił Komisję o godz. 12.45. 
Dyrektor – odpowiedział, że nie ujmowali wydatków. Należy to wykonać kompleksowo a 
łatanie jest kosztowne i nie daje gwarancji. 

K.Skoczyk – pytał  jak jest wykorzystywana sauna? Proponował to rozreklamować. 
Dyrektor – odpowiedział, że słabo jest wykorzystywana, przez niektórych zawodników. Jeśli 

brak kompleksowej oferty to nie ma chętnych do skorzystania. 
J.Turnik – pytał o dotacje na szalet i budynki komunalne? 
Gł.księgowa – odpowiedziała, że  nie mają dotacji. 
H.Lipnicki – poruszył sprawę cieknącego dachu magazynu sprzętu. 
Dyrektor – zadeklarował, że zrealizuje w 2010 r. 
  
Ad 5 

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  Rady Miejskiej w dniach 2 i 9 
grudnia 2009 r.  zapoznała się z projektem budżetu Miasta Białogard na 2010 rok w 
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zakresie edukacji, kultury, sportu i spraw społecznych, opiniując   p o z y t y w n i e  w 
głosowaniu: za-3 , przeciw-1 , wstrzymało się-0  z następującymi wnioskami: 

1. Zwiększyć dotację dla Zarządu Budynków i Lokali Komunalnych w Białogardzie na 
remonty  mieszkań. Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

2. Uwzględnić modernizację ul. Szpitalnej – na odcinku do oczyszczalni ścieków oraz ul. 
Wodnej. Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

3. Zrealizować renowację chodnika na ul. Moniuszki ( po lewej stronie do ul. 
Nowowiejskiego. Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

 
Ad 7 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.40  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 
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